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Ship Cove Cruise 
Cruise from Picton, up through the Queen Charlotte Sound 
to historical Ship Cove. Enjoy a stopover at Ship Cove, 
named by Captain James Cook. Dabble in the creek and 
share the beach with the resident wildlife. Have your photo 
taken beside the Captain Cook Monument, relax and enjoy 
the tranquil surrounds. On re-joining your vessel cruise via 
Endeavour Inlet before returning to Picton. Duration: 3.5 
hours 
TOUR HIGHLIGHTS 

• 30 minutes ashore at Historic Ship Cove 
• Skippers commentary on the history, surrounds and wildlife 
• Complementary Tea and Coffee 
• View the resident wildlife and marine mammals such as  

New Zealand Fur Seals and resident dolphins 

 
translated text here: 
 
 
船湾巡游  
 
游船从皮克顿出发经夏洛特女王峡湾,抵达有着悠久

历史的船湾码头 --- 这是英国航海家詹姆斯∙库克于

一七七零年一月经历十天惊涛骇浪终于将奋力号航船

停靠的地方并且命名为船湾.来到这里不仅可以在库

克船长纪念碑前拍照留影,还可以享受宁静的海滩,漫

步于小溪和丛林间观赏新西兰特有的自然野生植物和

鸟类. 

 

行程特色  
• 三十分钟自由游览有着悠久历史意义的船湾景

点 

• 了解当地的风土人情及野生动植物 

• 观赏新西兰特有的毛皮海豹和海洋哺乳动物海

豚 

• 游船上提供免费的奶茶和咖啡 

• 游览时间大约三小时三十分钟 

 

The Mail Boat Cruise 
The Mail Boat cruise is a great way to explore the Marlborough Sounds,  
it is the only official licensed New Zealand Post Rural delivery service  
by water in the Queen Charlotte Sound. Share the excitement of  
Mail Day as our skipper delivers the mail and groceries to the families  
that live in the various bays and inlets in the Queen Charlotte Sound.  
Duration: 4.5 hours 
TOUR HIGHLIGHTS 

• Delivering mail to the local residents 
• 15 minutes ashore at Ship Cove 

(01 October-30 April only)  
• View the resident wildlife and marine mammals such as  

New Zealand Fur Seals and resident dolphins  
• Skippers commentary 

 

translated text here: 
 
 
邮船巡游 	

乘坐邮船观赏马尔堡峡湾旖旎的风光,巨浪号邮船是

由新西兰邮政授权的行驶于夏洛特女王峡湾间,递送

邮件的特有观光船.邮船在为居住在夏洛特女王峡湾

间的家庭递送邮件的同时，也为这些家庭代送生活用

品 

行程特色 

• 为居住在夏洛特女王峡湾的家庭递送邮件 
• 在船湾小憩十五分钟(每年十月一日起至来年四

月三十日止) 
• 观赏新西兰特有的毛皮海豹和海洋哺乳动物海

豚 
• 邮船行程大约四小时三十分钟 

    

 
 

Motuara Island Bird Watchers 
Cruise 
Departing Picton, cruise through the waterways up to Motuara Island.  
This island is a predator free haven for some of new Zealand’s most  
iconic and critically endangered native birds including the South Island  
Saddleback, the very rare King Shag, Little Blue Penguin and of course 
 the Kiwi. Depart Motuara island, make you way to Historic Ship Cove  
for some time ashore, then cruise the Endeavour Inlet before returning 
to Picton. Duration: 4.5 hours 
TOUR HIGHLIGHTS 
• 60 minutes ashore Motuara Island 
• Spectacular views of the North Island from the Cook Strait Lookout  
• 30 minutes ashore at Ship Cove 

 
translated text here: 
 
 
莫乌塔拉岛自然鸟类保护区游船巡

游 	

游船从皮克顿出发至莫乌塔拉岛,	游客可以观赏到新

西兰特有的几维鸟,南岛鞍背鸟,濒临灭绝的原始鸟类	--
-	鸬鹚王以及小蓝企鹅.岛上没有捕食鸟类的动物,真可

谓是鸟类的天堂.	

行程特色 

• 六十分钟鸟岛自由观览 

• 透过库克海峡瞭望点远眺新西兰北岛 

• 在船湾停靠三十分钟 

• 游览时间大约四小时三十分钟 

	

	

	

Paua Pearl Tour 
Cruise 1 hour from Picton, down the end of the Tory Channel to 
disembark  
your vessel at Arapawa Sea Farms. Your hosts will show you through  
their innovative aquaculture farm followed by Paua tasting. Don’t miss 
the  
chance to view these amazing pearls that reflect the Marlborough 
Sounds  
coloured waterways. Duration: 4 hours 
TOUR HIGHLIGHTS 

• Cruise via salmon and mussel farms  
• Paua Farm Tour, Paua Tasting 
• Morning tea or afternoon tea 
• Opportunity to buy these rare pearls 

 

translated text here: 
 
 
 
鲍鱼珍珠游 	

乘游船从皮克顿出发,穿过托利水道到达阿拉帕瓦鲍鱼

养殖场,跟随热情的主人参观他们创新的鲍鱼养殖,品
尝美味的鲍鱼.观看生长于马尔堡峡湾的蓝珍珠加工	

行程特色 

• 游船途径三文鱼养殖场和青口贻贝养殖场 

• 参观鲍鱼蓝珍珠养殖,品尝美味鲍鱼及茶点 

• 随意选购蓝珍珠及贝类小饰品 

• 游览时间大约四小时 

 

 

 

 

 

 

Ultimate Marlborough Day Out - Cruise 
& Wine Tour 
Your hosts will pick you up from your Blenheim, Picton or Havelock  
accommodation and bring you to the Beachcomber Cruises office.  
Start this special experience with a cruise through the stunning Queen  
Charlotte Sounds to visit historic Ship Cove. Cruise back to Picton then 
make your way to a winery for a single course lunch followed by a  
great afternoon tasting great wines before being dropped back at your 
accommodation. Duration: Full Day 
TOUR HIGHLIGHTS 
• Cruise the Queen Charlotte Sounds 
• Lunch at a winery and wine tasting 
• Pick up, drop off at your accommodation  

 
translated text here: 
 
 
马尔堡葡萄酒庄及峡湾一日游 	

巨浪游船公司负责将游客从布兰尼姆,哈维诺克,皮克

顿三地接至公司游船舶码头,乘游船穿过风景如画的夏

洛特女王峡湾,抵达船湾景点游览,午餐前返回皮克顿,	
之后前往当日指定葡萄酒庄用午餐,午餐后开始酒庄品

酒半日游.	

行程特色 

• 乘船游览夏洛特女王峡湾 

• 在当日指定葡萄酒庄用午餐 

• 品尝葡萄酒半日游 

• 游客住地接送游客 

• 全天游览 

	

	

	

Sounds, Sea and Air Adventure!   
Cruise 1 hour from Picton, down the end of the Tory Channel to  
disembark your vessel at Arapawa Sea Farms. Your hosts will show  
you through their innovative aquaculture farm followed by Paua tasting.  
Depart Arapawa Island by helicopter and take in the amazing views by  
air before landing at your lunch destination. Sit back, relax and enjoy 
lunch.  
Take off with your last opportunity to take photos of these tranquil  
waterways. Duration: 5 hours 
TOUR HIGHLIGHTS 
• Cruise via salmon and mussel farms  
• Light refreshments 
• Paua Farm Tour, Paua Tasting, opportunity to buy rare pearls. 
• Private Helicopter flight, x2 take offs and landings. 
• 90 mins for lunch 

 
translated text here: 
 
 
激情之旅	

从皮克顿乘游船，延托利水道航行，抵达阿拉帕瓦农

场，在参观人工养殖鲍鱼，品尝鲍鱼及茶点之后，游

客搭乘直升飞机空中俯瞰库克海峡及马尔堡峡湾绚丽

的景色。空中观览后，直升飞机在当日指定度假酒店

着陆，游客将在此用午餐。午餐后直升飞机再次起飞

至当日降落点换游船返回皮克顿。	

行程特色 	

• 游船途经三文鱼及青口贻贝养殖产抵达阿拉帕
瓦农场	

• 具有活力的空中俯瞰及惬意的峡湾畅游	
• 鲍鱼农场参观,品尝及自由选购贝类小饰品	
• 直升飞机两次起降	
• 九十分钟峡湾度假酒店享用午餐	
• 活动游览时间大约五小时	

 

Private Water Taxi & Charter Cruise 
PICTON WATER TAXI  
Our private water taxis strive to provide a friendly and personal service.  
Have the freedom to go where you want at a time you like and will  
transport you to any destination you choose in the Queen Charlotte 
Sound.  
We provide an on demand 7 day a week water transport for 
accommodation  
transfers, groups or a private cruise. 
CHARTER CRUISES 
We have 8 vessels in our fleet so we can tailor make a cruise to fit in 
with  
your itinerary. Tell us what your interests are and we can help create the  
perfect cruise for you; Lunch cruises, aquaculture cruises, seafood 
cruises,  
private cruises to name a few. 
 

translated text here: 
 
 
私人定制游船及各式团体游船	

皮克顿往返夏洛特女王峡湾水上交通 	

巨浪游船公司热情友善的员工，为不同需求的游客提

供往返于皮克顿与夏洛特女王峡湾间的航运服务。游

客可随意选择目的地及时间，我们常年无休息，一周

七天随时服务游客	

团体包船服务 

巨浪游船公司拥有八艘不同型号的游船，我们可提供

畅游峡湾的午餐游船，观看海豚海豹等海洋动物的游

船，畅游峡湾品尝美味海鲜的游船等 
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